



27. maj 2025

Referat af de virtuelle møder i maj d. 6., 8. og 19. maj 2025

Dette er et samlet referat fra de 3 møder, hvor der deltog i alt 16 gildemedlemmer.

- 1. Hvordan formidler i indholdet af netværksmøderne videre til jeres gilder?**
Vejleder ved gruppemøderne. Gildemestrene bliver gjort opmærksom på inspirationshæfterne, og hvor de kan findes.
Tager det op på distriktsgilderådsmøder.
Gildeledelsen bliver orienteret, og der skrives om det i gildets Nyhedsbrev.
Tager det op i gildemestertalerne.
Refererer på distriktsgildeting og sender materiale ud til relevante gildemedlemmer.
Der blev givet udtryk for, at det kan være svært at formidle, så det kommer ud i alle "kroge".
- 2. Orientering og drøftelse af arbejdsgruppernes resultater. Bilag: Inspirationshæfte til WOOP jagt, Idékatalog til forskellige arbejdsformer, skabelon til "Personlig Udvikling i Sct. Georgs Gilderne, skabelon til ledelseskursus i Sct. Georgs Gilderne.**
Et distrikt vil holde kursus i ledelse.
Glad for det materiale, som udviklingsudvalget udarbejder.
Idé til at lave en workshop i forbindelse med distriktsgildeting, hvor man spiller brætspillet "Det attraktive gilde".
En god idé at uddanne et korps af gildemedlemmer, der kan stå for lokale ledelseskurser.
Formidling: der er et mørkefelt!
- 3. Evaluering af udviklingsudvalgets arbejde de sidste 2 år.**
Flere gav udtryk for, at det giver ny energi at deltage i netværksmøderne og stævnerne. De får inspiration med hjem. Man får også et netværk her.
Der blev givet udtryk for at Sct. Georgs Gilderne ikke er gode til PR.
UU fik ros for deres arbejde – tak for det. Imponerende, hvad vi har nået.
Der blev givet udtryk for, at der er for mange, der ikke kender til UUs arbejde.
- 4. Hvad skal vi arbejde med de kommende 2 år?**
Fornyelse af gildehallen.
Prøve at gøre mere ud af uddannelse og kurser. Hvordan gør man det? Mere praktisk orienteret.
Kurser for hele gildeledelsen
- 5. Hvad skal vi fokusere på de kommende 2 år?**
Stadig prøve at skabe mere gejst og ofre penge på udvikling af gildebevægelsen.
Måske kunne der være en form for deltagerbetaling til kurserne
Bruge kræfter på fornyelse af gildehallen.
Lav nogle workshops
- 6. Eventuelt**
Gildeledelsen bør have pligt til at fortælle om, hvad der foregår.
Opfordring til at have en DIS og en DUS i distrikterne

Ref.: Inga Gustafsen